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Относно: Естетика на стария град

Панорамната гледка и естетика на старата част на град Велико Търново и село 
Арбанаси са голям актив, важен за туризма като най-голямата икономическа 
индустрия на нашия град, и съществена част от статута на града като 
историческа и духовна столица на България.

Велико Търново трябва да поеме своя статус с отговорност. Трябва да бъдем 
много внимателни със градски среда на старата част на града.

През последните години изглежда има повече обхват на фасадни облицовки и 
цветове, крещящи рекламни пана, докато неактивните реклами отпреди години 
не се премахват.

Трябва да се осъществи по-добро прилагане на естетическия контрол на 
Стария град!

Относно естетиката и рекламите в Стария град, включително района на 
туристическия център, Варуша север и Варуша юг (зона А, Б и В, според 
Наредбата), имаме следните въпроси :



1. По отношение на “Наредба за рекламно-информационната дейност на 
територията на община Велико Търново”, и по специално глава пета: 
“Специфични правила за разполагане на РИН в защитени територии на 
културното наследство в стария град на Велико Търново и в с. Арбанаси” 
относно естетиката на Стария град, колко често ХЕС извършва контрол "на 
място" на съответствието на РИЕ със спецификациите на тази наредба? Моля 
дайте спецификация!

2. Кой от Общината отговаря за това старите, неактуални вече реклами да 
бъдат своевременно премахвани? Какъв е редът за тяхното принудително 
премахване?

Моля да отговорите на поставените въпроси устно и в писмена фррма-на
отговора.

С уважение,

15 февруари 2022 г. 
Велико Търново

Якоб ван Бейлен 
/общински съветни
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